You’re listening to the second in a two-part Business English Podcast series on talking about accomplishments. This is one of an ongoing sequence of podcasts on job interviews.

这是2节英语商务播客的第2节，将要谈论到你所取得的成就。它是有关工作面试进程的序列课程。
The theme for this episode and the last is provide examples. In the first part, we looked at a bad and good version of a recent university graduate talking about his academic successes. Westudied how to use our accomplishments to demonstrate skills and characteristics that will beattractive to our potential employer.

这两节课的主题都是举例子。在第一部分，我们了解了谈论以前成就的一个好例子和坏例子。我们学习了如何用取得的成就来证明自己的技巧和能力，这些对雇主都有吸引力。
In this episode, we examine another good response to the question about previousexperience and describing your accomplishments. We’ll be looking at someone with a little more job experience: Yala Santos is an HR specialist who is working in a manufacturing company. She now has an opportunity to interview for an HR manager position in a business unit of a fast moving consumer goods company, Fun Beverages International. Let’s listen to how Yala deals with talking about her greatest achievement.

这节课中，我们来看下谈及以前经验和描述成就的好的例子。来看下工作经验稍多的人。Yala Santos是一家制造工厂的人事专家。她现在有机会来面试一家快速移动消费者产品公司的人事经理。来听下 Yala是如何来谈及以前取得的最佳业绩。
Listening Questions:

1. What was the project Yala was working on?

2. What was her role in it?

3. What did she do?

4. What was the outcome?

